
  BO.0002.10.2023 

 

Protokół nr LXVIII/2023 

w dniu 27 października 2023 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek 1-7. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 11:00, a zakończono o godz. 12:01 tego samego dnia. 

  

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Paweł Pakuła 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych na sali jest 15, co stanowi kworum do 

podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie nagrody uczniowi Jakubowi Powaga ze Szkoły Podstawowej im. Królowej 

Jadwigi w Pieczyskach w związku z zajęciem pierwszego miejsca w ogólnopolskim 



konkursie Pracownia Kompetencji Cyfrowych i uzyskaniem dla szkoły nagrody głównej 

w postaci sprzętu komputerowego. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

2) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2023– 2032, 

4) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2002 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2024 rok”, 

5. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad.  

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Gminy Wieruszów Pani Marta Siubijak, która wniosła o wykreślenie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Prowadzący obrady uzupełnił pkt 3 porządku obrad, wprowadzając dodatkowo podziękowania 

dla osób zaproszonych; dla Prezesa Zarządu Rejonowego Banku Spółdzielczego Pana Tomasza 

Klimeckiego oraz Panią Monikę Słodowicz, Dyrektor RBS Oddział Banku w Wieruszowie  

i Galewicach. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowaną zmianę w porządku obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli nowy porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował o śmierci Pana Józefa Wróbla, pierwszego Starosty  

Powiatu Wieruszowskiego, wieloletniego członka Zarządu Powiatu Wieruszowskiego. 

Zarządzona została minuta ciszy. 

3. Wręczenie nagrody uczniowi Jakubowi Powaga ze Szkoły Podstawowej im. Królowej 

Jadwigi w Pieczyskach w związku z zajęciem pierwszego miejsca w ogólnopolskim 

konkursie Pracownia Kompetencji Cyfrowych i uzyskaniem dla szkoły nagrody głównej 

w postaci sprzętu komputerowego. 

Samorządowcy Gminy Wieruszów pogratulowali oraz wręczyli nagrodę uczniowi Szkoły 

Podstawowej im. Królowej Jadwigi w Pieczyskach – Jakubowi Powaga za zajęcie pierwszego 

miejsca w ogólnopolskim konkursie pn. „Pracownia Kompetencji Cyfrowych” organizowanym 

przez NASK-OPERATORA Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. Zwycięską pracą okazał się 

projekt kolorowanki dotyczącej sposobów na zachowanie równowagi pomiędzy 

aktywnościami podejmowanymi w Internecie i poza nim. Wygraną jest pozyskanie dla Szkoły 



nagrody głównej w postaci sprzętu komputerowego składającego się z 16 laptopów wraz  

z przenośną szafą i interaktywnego monitora. 

Następnie Burmistrz oraz radni podziękowali Prezesowi Rejonowego Banku Spółdzielczego w 

Lututowie Tomaszowi Klimeckiemu oraz Pani Dyrektor Wieruszowskiego Oddziału 

Rejonowego Banku Spółdzielczego w Lututowie Monice Słodowicz za przeprowadzenie akcji 

charytatywnej „Kilometr złotych serc” na rzecz dzieci i podopiecznych państwa Małych, 

Pogorzelec oraz Tomasza Mogi z Wieruszowa. 

Przy tej zaszczytnej okazji wyrazili swoją wdzięczność za wsparcie finansowe wielu inicjatyw 

realizowanych przez organizacje i stowarzyszenia znajdujące się na terenie Gminy Wieruszów. 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu radna Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały.(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Mojsa 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-

2032, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany  

w budżecie oraz planowane wydatki bieżące i majątkowe. Wskaźnik obsługi długu na koniec 

roku wyniesie 5,24 % i nie przekroczy określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy 

o finansach publicznych (13,09 %). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 



Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023-2032, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław 

Wróblewski  

3) w sprawie przyjęcia " Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2002 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2024 rok", 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku zwrócił się do Mirosława Jakubczaka – przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała 

projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do projektu 

uchwały, który jest wypełnieniem obowiązku gminy w zakresie ustalenia corocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. Zaproponowany program 

poparty konsultacjami społecznymi umożliwi współdziałanie samorządu oraz organizacji 

pozarządowych na rzec rozwiązywania ważnych problemów społecznych. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

przyjęcia " Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2002 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na 2024 rok", 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław 

Wróblewski  

 

5. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LXVII sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia. 



Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

LXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Paweł Pakuła, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław 

Wróblewski  

 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radny Kacper Owczarski złożył interpelację w sprawie zainstalowania systemu monitoringu 

wizyjnego przy kapliczce na ul. Piskorskiej (obok budynku poczty). 

8. Wolne wnioski i informacje. 

W związku z pytaniami, radnego Pawła Pakuły dotyczącymi funkcjonowania stadionu 

miejskiego, Przewodniczący Rady poprosił do mównicy będącego na sali obrad dyrektora 

GOSiT w Wieruszowie, Pana Macieja Bacińskiego w celu udzielenia informacji. 

Radny Paweł Pakuła ponowił pytanie, które zadał na poprzedniej sesji. Pytanie dotyczyło 

wykorzystania potencjału stadionu lekkoatletycznego w kontekście organizacji zawodów na 

szczeblu wojewódzkim. 

W odpowiedzi na pytanie radnego, dyrektor Maciej Baciński poinformował, że stadion miejski 

w Wieruszowie posiada dwie licencje; pierwsza to licencja PZLA jako obiekt lekkoatletyczny 

a druga licencja to PZPN jako obiekt piłkarski. Licencja PZLA obowiązuje do 2027 roku, jest 

to kategoria stadionu 5B i jest to najniższa kategoria z możliwych jaka jest przyznawana przez 

Polski Związek Lekkoatletyczny. Licencja ta, pozwala organizować imprezy o zasięgu 

okręgowym, lokalnym i szkolnym. Jeżeli chodzi o licencję przyznaną przez PZPN, obowiązuje 

ona na rozgrywanie meczów do 4 ligi. 



Odnosząc się do wykorzystania całego obiektu, Maciej Baciński wyjaśnił, że w godzinach 

dopołudniowych na bieżni lekkoatletycznej odbywają się zajęcia szkolne, z których korzysta 

młodzież ze szkół ponadpodstawowych; w sezonie wiosenno-letnim jest to ok. 100 uczniów 

dziennie. Codziennie w godzinach popołudniowych odbywają się zajęcia wszystkich klubów 

sportowych, w większości piłkarskich, które są na terenie Gminy Wieruszów: WKS Prosna 

Wieruszów, Akademia Reissa, oraz Husaria Wieruszów i LKS Start Wieruszów. Prowadzone 

są zajęcia dla dorosłych m.in. wynajem pomieszczeń dla różnych form aktywności. Dość często 

z obiektu korzystają także zarówno Stowarzyszenie Integracyjne „Klub Otwartych Serc”, 

Państwowa Straż Pożarna, która przeprowadza różnego rodzaju testy i nabory wewnętrzne, 

Komenda Powiatowa Policji w Wieruszowie, która organizuje testy sprawnościowe. W sezonie 

zimowym przez okres 3 miesięcy działa lodowisko, z którego korzysta średnio ok. 15 tysięcy 

osób. W skali roku na obiekcie sportowym odbywa się około 70 imprez; m. in. są to mecze, 

turnieje i zawody. 

Przewodniczący Rady podziękował dyrektorowi Bacińskiemu za wyczerpujące informacje. 

Radny Mirosław Mojsa zwrócił się z pytaniem do zastępcy Burmistrza, Pani Marty Siubijak,  

o podanie terminu remontu ulicy Bursztynowej w Wieruszowie znajdującej się w fatalnym 

stanie. 

W odpowiedzi Pani Marta Siubijak wyjaśniła, że ze względu na szkoły, oraz bezpieczeństwo 

uczniów i kierowców prace nie zostały jeszcze rozpoczęte. Po przeanalizowaniu z wykonawcą 

zakresu prac budowy i rozbudowy ulicy Bursztynowej oraz wysłuchaniu mieszkańców 

zdecydowano, że w okresie jesienno-zimowym takie prace nie zostaną rozpoczęte, gdyż byłyby 

bardzo uciążliwe. Przebudowa drogi rozpocznie się w roku przyszłym. 

Radny Mirosław Mojsa poprosił aby do czasu rozpoczęcia przebudowy zostały zapewnione 

przejścia dla pieszych.  

Marta Siubijak wyjaśniła, że zapewnienie przejść dla pieszych wiąże się ze zmianą organizacji 

ruchu. Bez całkowitej przebudowy nie da się wydzielić terenu pod „chodnik”. 

Radny Dawid Boryczko zwrócił się z prośbą o montaż wiaty przystankowej w miejscowości 

Pieczyska, przy trasie nr 8, skąd dojeżdża młodzież do szkół. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Marta Siubijak, która wyjaśniła, że wiaty przystankowe 

posadowione są na gruncie prywatnym i nie każdy wyraża zgodę na taki montaż. Problem 

dotyczy nie tylko Pieczysk ale także innych miejscowości na terenie gminy. 

9. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:01 

posiedzenie LXVII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 



 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                Adam Śpigiel  

 

  


